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Concrete vragen 1. Pag 49. Mag ik concluderen dat tov het resultaat 2021 de 
kosten van het taakveld maatschappij (algemeen) stijgt met 
respectievelijk 77.000 euro (2022) en 100.000 euro (2023). 
Een stijging van 2023 tov 2021 van ruim 20%. Waar die 
kostenstijging in zit, kan ik niet uit de teksten halen. 
Misschien weet jij het (indexatie, inflatie oid?)

2. Hetzelfde geldt ook voor het taakveld welzijnswerk. Daar is 
de stijging 2023 tov 2021 zelfs meer dan 23%.

3. Bij de baten staat dat men 90.000 euro minder aan baten 
heeft. Waar is dit op gebaseerd?

4. Vervolgens staat er een post ‘mutaties reserves’. En lees ik 
het juist dat er in 2021 aan de reserve een bedrag van 
28.000 euro is toegevoegd en dat er vervolgens over de 
jaren 2022 t/m 2026 steeds geld uit de reserve gehaald moet 
worden om de begroting in evenwicht te krijgen. Blijkbaar 
hebben wij (Ronduit Open) het met de portefeuille sociaal 
domein nog niet zo slecht/onverantwoord gedaan. Het 
nieuwe college graait uit de reserve om de reserve om de 
begroting rond te krijgen.

5. Pag 52. Hier staat iets aangeven over dementie. Dat is en 
wordt een (groot) probleem. Aandacht hiervoor te belangrijk 
en toe te juichen. Echter ook Parkinson mag inmiddels als 
een ‘volksziekte’ aangemerkt worden. Terwijl onderzoekers 
de inschatting maken dat over 20 jaar er 115% meer mensen 
aan dementie lijden dan de nu ruim 330.000 mensen, geldt 
voor Parkinson een toename van 71%. Parkinson is 
wereldwijd de snelst groeiende hersenziekte ter wereld 
(Bron: radboudumc.nl). Wij weten inmiddels dat het werken 
met bestrijdingsmiddelen bijdraagt aan de ontwikkeling van 
Parkinson, en dat geldt ook voor omwonenden van locaties 
waar met bestrijdingsmiddelen wordt gewerkt. Ook 
bestrijdingsmiddelen die worden aangetroffen in ons voedsel 
zouden kunnen bijdragen aan de ontwikkeling van Parkinson. 
Belangrijk om het sociaal domein (gezondheidszorg) te 
betrekken bij ruimtelijke plannen, en zeker de omgevingswet. 
Hoe organiseert en borgt de gemeente dit?

6. Pag. 53. Hier staat dat het woonplaatsbeginsel bijdraagt aan 



besparingen in de jeugdzorg. Het woonplaatsbeginsel is 
ingevoerd 1-1-2022 en de vraag is of na 10 maanden 
aangegeven kan worden hoeveel de besparing voor 2022 
bedraagt/zal bedragen.

7. In de vergadering van 20-10 gaf de wethouder aan dat dit in 
2023 al naar verwachting een plus van 2 miljoen geeft. Graag 
toelichting/onderbouwing hoe tot dit bedrag gekomen wordt? 
En met name welke interne beleidswijziging tot dit resultaat 
geleidt heeft?

8. Pag 54. Staat dat als zoekgebieden voor besparingen oa de 
regionale samenwerking Midden-Limburg wordt meegenomen 
en het CJG. Ik mis hier een toelichting, bijv hoe gaat men dit 
onderzoeken? Wordt hier een bureau voor ingeschakeld en zo 
ja, tegen welke kosten? Wordt hier een medewerker vrij voor 
gemaakt en zo ja, wat gebeurt met de primaire taken van 
deze medewerkers? Kennen de gemeenten in Midden-
Limburg de opstelling van Leudal en wat vinden zij hiervan? 
Hoe verhoudt zich een en ander met de doelstelling van SML?

9. Pag 54 staat weer een tabel. Daar zie ik oa dat de realisatie 
2021 (kosten) een bedrag was van ruim 37 miljoen. De 
begroting 2023 gaat uit van een bedrag van bijna 33 miljoen. 
Ik lees dat men die met name wil besparen/minder wil 
uitgeven op het terrein van participatie levensonderhoud. 
Dan gaat het dus over uitkeringen/bijzondere 
bijstand/armoedebestrijding/schuldhulpverlening. Lees ik de 
tabel correct?

10. De baten jeugdzorg staan niet aangeven, dus de tabel geeft 
een vertekend beeld, wat het resultaat betreft en de mutaties 
reserves

11. In het coalitieprogramma staat aangegeven dat er 
gezinscoaches worden aangetrokken. Is het juist dat hier 
niets over in de begroting 2023 staat?

12. Ook over de gemeenschapshuizen staat er een en ander in 
het coalitieprogramma, van overleg met het OOG tot 
investeren in duurzaamheid en energiebesparing. 
Ook hierover lees ik niets in de begroting 2023, klopt dat?

13. Nav de vraag van de heer Sleven over het 
weerstandsvermogen en daarmee de pm-posten in de 
begroting structureel gedekt kunnen worden. De reactie dat 
het begrotingsoverschot voldoende is om de pm-posten te 
dekken, zou inhouden dat er weinig geen financiële ruimte is 
voor nieuw/aanvullend beleid? Correct? Kan het college 
aangeven wat hun inschatting is van de financiële ruimte 
voor nieuw beleid in 2023 en volgende jaren.

Datum: Ambtelijk advies
Advies: 
De vragen als volgt beantwoorden
1. 
2. 
3. 
4. 
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portefeuillehouder





   

   

 

 

 



















   

   

 

 

 













   

   

 

 

 










   

   

 

 

 






















   

   

 

 

 

































   

   

 

 

 































   

   

 

 

 














   

   

 

 

 


















   

   

 

 

 















   

   

 

 

 












   

   

 

 

 









   

   

 

 

 






















   

   

 

 

 


















